

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SLÖINGE GOIF

Styrelsemöte den 29 maj 2023 i klubblokalen Slöinge IP.

Närvarande:

Niklas Uddén Ordf.

Anneli Brundin, Sekreterare

Emelie Bengtsson, Kassör

Ann Dimwik, Ledamot

Felicia Andersson, Suppleant

Oskar Gerhardsson, Suppleant

Frånvarande:

Stefan Borgryd, Ledamot

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Niklas hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av ordförande och sekreterare

Val av sittande ordf. och sekreterare, dvs Niklas Uddén och Anneli Brundin

§ 3 Val av justerare

Till protokolljusterare valdes Ann Dimwik

§ 4 Godkännande av dagordning

Förslaget till dagordning godkändes.

§ 5 Föregående möte

Föregående mötesprotokoll föredrogs av Anneli och godkändes av mötets medlemmar.

§ 6 Ekonomisk redovisning

Ekonomi är stabil. Gräsklipparna har servats/lagats för 50 000kr. Newbody är nu inbetalt av alla. Medlemsavgifter rullar fortfarande in. Saknas fortfarande en del. Emelie har meddelat ledarna i ungdomslaget om vilka som ej betalt och Jeppe B meddelar i seniorlaget.

§ 7 Diskussioner mm via Messengergruppen, (inkl. ev. tagna beslut)

- Diskussioner om att Föräldrasektionen behöver ta ett större ansvar i information ut till lagen. Många föräldrar är fortfarande osäkra på hur man gör med kiosk-och städ. Vi tar upp frågan med FS och uppdaterar instruktionerna i kiosken.

§ 8 Erfarenheter genomförd verksamhet

- Helgens sammandrag för PF2014 fungerade mycket bra. Ann och Robin var väl förberedda och välkomnade och tog hand om de gästade lagen på ett mycket bra och informativt sätt. Fick mycket positiv feedback efteråt från gästade lag.

Ann sammanfattar sina erfarenheter från helgen i ett dokument så vi kan lägga ut det på hemsidan som ett väl fungerande underlag till framtida sammandrag.

§ 9 Inkomna frågor / Ärenden

- **Vårsäsongsavslutning ledare 13/6**
Styrelsen har bjudit in alla ledare samt representanter från sektionerna till en träff som avslutning på vårsäsongen. Ordf Niklas har en tydlig plan över hur träffen skall genomföras med ett inledande möte (ca 1 timme) där vi lyssnar av ledarna och boostar dem i deras värdefulla arbete. Därefter grillar vi och käkar tillsammans. Ganska få anmälningar hittills, men vi hoppas på fler.
- **Samarbetet med Getinge IF (damlaget)**
Nicke och Emelie har haft möte med Getinge IF ang samarbetet med damlaget. Vi har olika förutsättningar där vissa frågor skiljer sig åt mellan föreningarna. Frågor som diskuterades var t ex: Milersättning, träningskläder, träningsläger samt mål för laget och förslag till gemensamt mål. Nytt möte kommer att bokas innan sommaruppehållet för fortsatta diskussioner.

§ 10 Läget

- **Läktarprojektet** – är i rullning. Stefan B och Richard Gotting driver projektet. Edvard Lagerstedt (seniorlaget) har tagit på sig att göra ritningen. Oscar G har kollat med TP-bygg om ev. byggnation till hösten. Lämnar besked till nästa möte.
- **Företagscupen.** Dåligt med anmälningar (4 st). Vi föreslår för festkommittén att ändra inriktning på cupen och låta vem som helst bilda ett lag. (Fortfarande inte fler än 2 aktiva i ett lag). Gå ut brett med ny inbjudan och flytta senaste anmälningsdatum till och med sista juni. Felicia kollar upp med kommittén om de tycker att förslaget är ok och återkommer snarast.
- **MTA-cupen,** sista anmälning 1/6. Inbjudan har gått ut via laget.se. En del anmälningar har kommit in, men lite svårt att utläsa information. Vi ber tränarna kolla anmälningarna en sista gång.

§ 11 Övriga frågor

- **Tipspromenad** utgår från SIA i år. Sponsorer kan vara med på det sätt de önskar. Kafferosteriet och Solhaga är intresserade. Vi kan även ha lotterier utmed vägen. Datum: 24/6, 27/6, 4/7, 11/7, 18/7, 25/7 och 1/8
- **Beslutsinriktning om policy för inköp av målvaktshandskar**
Seniorer: 2 par handskar/år och målvakt á ca 1000kr/st,
Äldsta ungdomslaget (P08/09): 1 par handskar/år á 1000kr.
Övriga ungdomslag (fr 10 år och uppåt): 1 par handskar/år á 800 kr

- **Värdskapsschema för hemmamatcher** Nicke delade ut schema samt en förteckning över vad man som matchvärd har för åtaganden inför, under och efter match.
- **Inköp av blomma** Vi köper in en blomma till Bengan och delar ut till honom på Ledarträffen, för att fira hans förtjänstmedalj från RF.
- **Föräldralsektionen** Boka in ett möte med Föräldralsektionen, liknande ledarträffen i juni. Vi behöver stämma av vårsäsongen även med dem, lyssna av deras åsikter, boosta dem, reda ut en del oklarheter samt kolla av hur info går ut till föräldrarna. Önskvärt är att enas om ett gemensamt tillvägagångssätt om hur info ska gå ut.

§ 12 Mötets tagna beslut:

- Vi lämnar till Festkommittén att fastställa vårt beslut att ge 7-mannacupen (företagscupen) en chans juni ut, med ovan nämnda förutsättningar (se § 10).
- Vi lämnar till ledarna att fastställa vår beslutsinriktning om policy för inköp av målvaktshandskar.

§ 13 Nästa möte

Onsdag 28/6 kl 18.30 i klubblokalen. Stefan fixar fika ☺

§ 14 Mötet avslutas

Ordförande förklarar mötet avslutat

.....

Vid protokollet
Sekreterare Anneli Brundin

.....

Justeras av
Ledamot Ann Dimwik

.....

Justeras av
Ordf. Niklas Uddén